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Verslag van de vergadering van het Presidium, gehouden op 21 december 2021 in het 
gemeentehuis.

Aanwezig:
de heer F.L.J. van der Meijden voorzitter
de heer A.P.H van der Aa    plv. lid 
de heer H.M.M. van Bree lid
de heer M.H.A. Tijssen lid
de heer J.H. Strijbosch lid
de heer J.C.M. Verschuren lid
de heer M.L.M. van Heijnsbergen griffier
mevrouw J.W.M. van de Ven secretaris

Afwezig:
de heer M. van der Heijden lid

1. Opening.
De voorzitter opent de vergadering.
De heer Van der Heijden wordt vervangen door de heer Van der Aa.

2. Afsprakenlijst 23 november 2021.
Ten aanzien van het onderwerp Artex geeft de voorzitter aan dat het college al enkele keren 
heeft geprobeerd om de dialoog met de omwonenden op te pakken. Dat is nog niet gelukt. 
Bekeken wordt of bepaalde personen hierin een bemiddelende rol kunnen spelen. Het college 
wil graag de door de raad aangenomen motie uitvoeren. De aangekondigde inschakeling van 
de Ombudsman kan daarbij zeker ook behulpzaam zijn. 
Vanuit het presidium wordt aangegeven dat men verrast was door het feit dat de brief van de 
raad tegelijk met de brief van het college breed is verspreid in de omgeving van het bedrijf. 

3. Vaststelling voorlopige commissieagenda’s van 11, 12 en 13 januari 2022.
Sociaal Domein: Met betrekking tot de presentatie evaluatie subsidieprogramma wordt om 
een toelichting gevraagd. Als van de commissie input wordt gevraagd is een signaal daarover 
en informatie vooraf wel nodig om zich daarop voor te bereiden. 
Ruimtelijk Domein: Met betrekking tot de presentatie Kerkplein wordt om een toelichting 
gevraagd. Als van de commissie input wordt gevraagd is een signaal daarover en informatie 
vooraf wel nodig om zich daarop voor te bereiden. 
De agenda is te vol. Bekeken wordt wat doorgeschoven kan worden naar februari. De 
behandeling van de woonvisie blijft in elk geval staan. 
De stukken dienen zo spoedig mogelijk beschikbaar te komen. 
Algemene Zaken: de concept agenda is akkoord.

4. Evaluatie raadsvergadering 9 december 2021.
Het was een volle agenda met veel hamerstukken. De vergadering is verder goed verlopen. 
Geen bijzonderheden. 
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5. Wat verder ter tafel komt.
- Vervolg uitvoering adviezen rapport rekenkamercommissie burgerpeiling Laarbeek.

De aanbevelingen van de rekenkamercommissie zullen na de verkiezingen via de 
normale routing aan commissie en raad worden voorgelegd. Dit is niet het juiste 
moment. Er moet wel iets gedaan worden met de ingekomen reacties. Gelet op de 
veelheid en verscheidenheid aan reacties is dat echter geen gemakkelijke opgave. 

- De voorzitter geeft nog een korte toelichting op de raadsinformatiebrief over de 
nieuwe maatregelen in het kader van de bestrijding van Corona. Hij heeft hier veel 
overleg over binnen de veiligheidsdriehoek. Vastgesteld wordt dat er sprake is van 
een zekere gelatenheid in de samenleving, maar ook van verdriet en chagrijn. Het is 
echter wel relatief rustig. Er vindt veel overleg plaats met de horeca en ondernemers. 
Boa’s worden intensief ingezet, zoeken de dialoog en zijn alert. Met de 
initiatiefnemers van de spontane boostercampagne in Aarle-Rixtel wordt goed 
samengewerkt.  

Actielijst:

Nr. Datum Onderwerp Actie Uitvoering
1. 22-6-

21
Procesafspraken 
vergaderingen en 
themabijeenkomsten

Na de verkiezingen 
bespreken wat de 
mogelijkheden voor 
regulering zijn

Burgemeester/ 
griffier

2. 28-9-
21

Reglement van orde raad 
en commissies

De werkgroep 
vergaderstructuur 
buigt zich over 
voorstel aanpassing 
reglementen. 
Besluitvorming nog 
voor de verkiezingen

Griffier

3. 23-11-
21

Presentaties De regels mbt 
presentaties worden 
besproken in de 
driehoek.

Burgemeester/ 
griffier


